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   INTERPELACJA

W  związku  z  licznymi  skargami  mieszkańców  os.  Sienkiewicza  co  do  stanu
nawierzchni  dróg  zwracam  się  z  prośbą  o  interwencję  w  ZDM  i  pilną  naprawę
nawierzchni. 

Jednocześnie  informuję,  że  jako  radny  interweniowałem  u  dyrektora  Zarządu  Dróg
Miejskich  dwukrotnie,  bez  skutku.  Zaznaczam także,  że  na  os.  Sienkiewicza  nie  ma
chodników i mieszkańcy poruszają się po jezdni, co zagraża ich bezpieczeństwu.
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